
Equip de Benjamins del C.E. Santa Eulàlia. 

F U T B O L 

C.E. STA. EULALIA 

La principal novetat d'enguany pel que 
fa al nostre club ha estât la renovado de 
la seva junta directiva. En l'Assemblea 
General de socis celebrada el 30 de juny 
de 1990 va quedar constituida la nova 
junta presidida pel Sr. Miquel Fàbregas. 
Els objectius fonamentals que es marcà 
son la formació dels nois (tant esportiva 
conn cívica), la millora del nivell futbolfs-
tic de tots els equips, el bon condiciona-
ment de les instal-lacions i la potenciació 
i difusió del fútbol al nostre poblé. 

Fem un breu repàs del desenvolupa-
ment de la temporada del primer equip i 
deis equips del fútbol base, i també del 
Torneig Internacional. 

PRIMER EQUIP 
L'equip gran iniciava la Higa amb una 

certa renovado de jugadors i amb Tintent 
d'assolir un deis primers llocs a la classi-
ficació. Al final, després deis 34 partits, el 
résultat ha estât el cinquè Hoc, amb 42 
punts aconseguits. És a dir, una petita 
millora respecte els anys anteriors. 

El comportament de l'equip al Harg de 
l'any ha estât desigual i semblant al de 
temporades anteriors. Així es podrien 
destacar tres etapes. Una primera, fins a 
principis de desembre, en la qual l'equip 
va treballar bé i va aconseguir bons 
résultats, tot mantenint-se al grup capda-
vanter. Una segona fase, massa llarga, 
que arriba fins el març, on el joc i la ten-

Anuari de Santa Eulàlia de Ronçana, 25/7/1991, p. 50 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


